
PROTOKÓŁ  Nr XXXIX/10 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 lipca  2010 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 12
15

. Obradom 

przewodniczyła Pani Iwona Pietras- Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecny radny Zbigniew Kaleta  (  lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik 

Gminy,”, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi oraz inni zainteresowani 

obradami ( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania.v 

7.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

 a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

 b) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

 c) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

 d) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

e) wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy 

Wodzisław na 2011 rok na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Jędrzejowskiemu na realizację zadania: modernizacja drogi powiatowej nr 0191 T 

Wodzisław- Gajówka o łącznej długości 9,0 km. 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego na cele nie związane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem                

i ochroną dróg. 

8. Informacja na temat wysokości  funduszu sołeckiego na 2011 rok. 

      9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      10.  Sprawy różne.  

      11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydziestą dziewiątą  sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą dziewiątą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 

 

 Na sekretarza obrad powołano radną  Zofię Jędrzczyk  , jednogłośnie – 14 za,                    

w głosowaniu jawnym. 
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Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pismo Wójta Gminy Wodzisław w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej na dodaniu do proponowanego 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok            

- ( pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad o przedłożony projekt 

uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 

14 za,  przyjęli zmianę porządku obrad dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie – 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w/w projekt omawiany będzie w punkcie 7 

lit. „c”. Pozostałe projekty uchwał będą miały zmienione oznaczenie, zgodnie z literami  

alfabetu. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi lub propozycje co do 

proponowanego porządku obrad po zmianach. Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras poinformowała, że do chwili 

rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu z 

sesji z dnia 29 czerwca 2010 roku.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca  Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/10 z obrad sesji                   

z dnia 29 czerwca  2010 roku. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6  do protokołu) . 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca   Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy.  

 

Ad.6. Interpelacje i zapytania. 

 

 Radny Artur Oleksiak pytał, kiedy będą usunięte krzaki przy drogach gminnych. 

Poruszył temat pracy osób zatrudnionych w ramach robót publicznych. Stwierdził, że jest 

wiele przykładów złej i niewydajnej pracy w/w osób. Jako przykład podał pomoc przy 
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remoncie świetlicy w Konarach. Według niego gmina zbyt dużo środków przeznacza na  

utrzymanie w/w osób. Pytał dlaczego brygadzista nie wykonuje prac fizycznych. Wyraził 

opinię, że  powinien on  pracować tak jak pozostali.  

 Radny Andrzej Malec pytał, kiedy będzie wybudowany szalet przy parkingu oraz co z 

remontem drogi przy ul. Szkolnej. 

 Radny Mariusz Zieliński pytał, kiedy będą wybudowane rowy przy drodze do 

przysiółka Bugaj. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że przedmiotowe uchwały omawiane 

były na posiedzeniu merytorycznej komisji  i otrzymały pozytywną opinię ( opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIX/241/10 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIX/242/10 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, , przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIX/243/10 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

d) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 11 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych ( nie głosował radny Mariusz Zieliński).   

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIX/244/10 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
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e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych                         

w budżecie Gminy Wodzisław na 2011 rok na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Jędrzejowskiemu na realizację zadania: modernizacja drogi powiatowej nr 0191 T 

Wodzisław- Gajówka o łącznej długości 9,0 km., przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy      

( projekt stanowi załącznik Nr 12 do protokołu ). 

Radny Artur Oleksiak poinformował, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Finansów głosował za wyrażeniem pozytywnej opinii  w/w projektu uchwały, jednakże teraz 

jest temu przeciwny. Stwierdził, że gmina powinna w pierwszej kolejności ponosić koszty 

utrzymania i remontów własnych dróg. Nie należy przekazywać środków na zadania, które są 

obowiązkiem innego samorządu. Zauważył, że są własne problemy dot. dróg np. w bieżącym 

roku powstał konflikt jak podzielić  remontowany odcinek na drodze Sadki – Brzezinki – 

Lubcza Janów. Pomimo, że wieś Sadki przekazała na ten cel 6.000zł. nie uwzględniono tego 

w planie remontów. Wyraził opinie, że wieś została oszukana.  

Radny Jan Koziara zauważył, że gdy gmina nie dofinansuje budowy chodników powiat może 

zrezygnować z ich budowy. 

Radny Artur Oleksiak zaznaczył, że nie jest przeciwnikiem budowy chodników, a jedynie 

decyzji przekazania przez gminę środków na partycypację w kosztach ich budowy. 

Stwierdził, że inwestycja będzie realizowana w ramach funduszy unijnych i powiat nie można 

zrezygnować z części zadania.  

Radny Janusz Zasada zauważył, że gmina corocznie przekazuje dotacje na odbudowę dróg 

powiatowych dlatego też nie powinno być sprzeciwu aby przekazać środki na budowę 

chodników.  

Radny Artur Oleskiak zauważył, że dotacja na odbudowę dróg powiatowych będzie 

przekazywana jednakże  nie powinno się jej zwiększać gdyż gminy na to nie stać. 

Pan Stanisław Zięba- Prezes Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Wsi Lubcza- przyznał rację 

radnemu Arturowi Oleksiak. Zauważył, że w gminie jest wiele innych potrzeb, zwłaszcza 

dotyczących remontów i odbudowy dróg gminnych. Problemem jest wydłużenie  

remontowanego odcinka o kilka metrów, a planuje się przekazać na budowę chodników aż 

300.000zł. Wyraził opinię, że nie należy przekazywać aż tak dużej kwoty. 

Sołtys wsi Lubcza zauważył, że na terenie gminy jest wiele dróg gruntowych, które nie 

zostały utwardzone. W pierwszej kolejności należy realizować własne zadania. 

Wójt przypomniał, że w pierwotnym projekcie budowy drogi  zaplanowano tylko 400 m 

chodnika. Dlatego też wystąpiono o jego wydłużenie z zapewnieniem, że gmina będzie 

partycypować w jego budowie. Nie należy więc zmieniać decyzji. Powiat nie ma  środków na 

samodzielne wykonanie zadania. Dużym obciążeniem dla powiatu jest również remont 

zgłoszonych przez gminy odcinków. Dlatego też Starosta wystąpił z propozycję pokrycia 

częściowych kosztów wybudowania chodników, lub wykonania remontu zgłoszonych 

odcinków tylko z dotacji przekazanej przez gminę. 

Radna Zofia Jędrzejczyk pytała, dlaczego  nie zaplanowano dotacji w projekcie budżetu na 

2010 rok skoro wcześniej złożono zapewnienie. 

Wójt wyjaśnił, że chodniki będą budowane w 2011 roku i nie było potrzeby uwzględniać 

dotacji w budżecie na rok bieżący. Dodał, że podjęcie uchwały intencyjnej pozwoli 

powiatowi wystąpić o kredyt na w/w zadanie.  

Radny Andrzej Roliński wystąpił z wnioskiem merytorycznym, aby obniżyć kwotę dotacji z 

300.000zł. na 250.000zł.  

Sołtys wsi Przewody pytał, ile m
2
 chodnika zostanie wybudowanych w ramach dotacji 

przekazanej przez gminę. 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 15 min. przerwę.  

Po przerwie wrócono do omawiania projektu uchwały. 
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Radny Artur Oleksiak zwrócił się do Skarbnika Gminy z pytaniem, jak będzie wyglądał 

budżet gminy na 2011 rok oraz skąd będą pochodzić środki na dotację. 

Skarbnik Gminy wyjaśniała, że środki na dotację muszą pochodzić z własnych dochodów. 

Gmina może zaciągać kredyty i pożyczki tylko na zadnia własne. W najbliższych latach 

należy zabezpieczyć środki na zakończenie rozpoczętych inwestycji. Gmina jest bardzo 

zadłużona. W bieżącym roku zaciągnięta zostanie pożycza w  wysokości 5 mln. zł. Zaciągając 

kolejne planowane  pożyczki w 2011 roku,  gmina będzie na granicy dopuszczalnego 

zadłużenia.  

Sołtys wsi Przewody pytał, czy pani skarbnik jest w stanie udzielić informacji, jakie będą raty 

kredytu  i odsetek w 2011 roku gdy wszystkie inwestycje będą realizowane.   

Skarbnik poinformowała, że jedna rata z odsetkami będzie wynosić 2.400.00zł.  

Radny Artur Oleksiak poinformował, że nie jest przeciwny budowie chodników jednakże 

podejmując decyzje o przekazaniu dotacji na ich budowę należy mieć na uwadze przyszłość. 

Zaproponował, aby zmniejszyć planowana kwotę z 300.000zł. na 100.000zł.  

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie zgłoszonych wniosków. 

Wniosek radnego Andrzeja Rolińskiego dot. przekazania kwoty 250.000zł.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem wniosku radnego Andrzeja Rolińskiego głosowało 9 radnych,  przeciwko 3 

głosy, 1 wstrzymujący się. 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła, że w/w wniosek większością głosów został przyjęty.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały po zmianach.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem  projektu uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 10 za, 3 przeciw, 

wstrzymujących  się brak , w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIX/245/10 w sprawie 

wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Wodzisław na 2011 

rok na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Jędrzejowskiemu na realizację zadania: 

modernizacja drogi powiatowej nr 0191 T Wodzisław- Gajówka o łącznej długości 9,0 km. 

 

f)projekt- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego na cele nie związane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem                            

i ochroną dróg, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 13 

do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIX/246/10  zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele nie 

związane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  i ochroną dróg. 

 

Ad. 8. Informacja na temat wysokości  funduszu sołeckiego na 2011 rok. 

 

 Informację na temat wysokości funduszu sołeckiego na 2011 rok przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( informacja stanowi załącznik Nr 14 do protokołu).  

Przypomniała, że wnioski należy składać do dnia 30 września b.r.  

Sołtys wsi Kowalów Górny pytała, na jaki zadania można składać wnioski.  

Skarbnik wyjaśniła, że we wsiach gdzie są realizowane inwestycje Wójt Gminy może 

odmówić przyznania funduszu. Środki można wykorzystać np. na zakup materiałów na 
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remont budynków użyteczności publicznej tj. świetlice czy strażnice. Nie można wykorzystać 

środków np. na remont drogi. 

Wójt dodał, że środki mają służyć inicjatywie społecznej. Po zakupie np. materiałów 

budowlanych mieszkańcy sami powinni  wykonywać prace remontowe. Zapewnił, że zostaną 

przesłane materiały informacyjne na w/w temat. Sołtysi powinni zwołać zebrania sołeckie aby 

ustalić jakie zadanie w ramach funduszu będą realizowane.  

Radny Artur Oleksiak pytał, kiedy gmina będzie składać wniosek o zwrot części środków 

jakie gmina przeznaczyła na fundusz. 

Skarbnik poinformowała, że można otrzymać 30% zwrotu poniesionych kosztów. Wniosek 

można składać po zakończeniu roku i  złożeniu rocznego  sprawozdania tj. do 30 czerwca 

2011r. 

Sołtys wsi Lubcza zauważył, że Wójt Gminy odmówił przyznania funduszu dla jego 

sołectwa. Przypomniał, że gmina zlikwidowała świetlicę, a teraz mieszkańcy chcieli wznowić 

jej działalność.  

Wójt wyjaśnił, że w Lubczy nie było świetlicy tylko biblioteka. Została zlikwidowana gdyż 

OSP chciała samodzielnie utworzyć świetlicę.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

 

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

 

  Wójt odnosząc się do uwag radnego Artura Oleksiaka dot. remontu świetlicy w 

Konarach stwierdził, że jest to nieudane zadanie. Remont jest wykonywany przez różnych 

podwykonawców. Wykonawca całego zadania zapewnił, że usterki zostaną usunięte do końca 

lipca.  

W sprawie zatrudnienia osób w ramach robót publicznych czy interwencyjnych wyjaśnił, że 

oprócz pracowników fizycznych zatrudnieni są doręczyciele oraz osoby które dowożą dzieci 

do szkół. Obecnie tylko jedna osoba pełni funkcję brygadzisty. Wyjaśnił, że osoby pracujące 

przy świetlicy dostali wypowiedzenia pracy, a za dzień w którym pracownicy opuścili miejsce 

pracy dostali dzień wolny. Wyjaśnił, że gmina nie ponosi kosztów zatrudnienia pracowników 

robót publicznych. Potwierdził, że są problemy z ich zagospodarowaniem i pilnowaniem. 

Jednakże prace, które oni wykonują mają znaczenie. Zgodnie z umową z PUP przedłużył 

umowy na trzy miesiące ale tylko  z  osobami, które się sprawdziły i nie było do nich 

zastrzeżeń. 

 Odnośnie zapytania radnego Andrzeja Malca dot. budowy szaletu publicznego 

poinformował, że w dniu 23 czerwca b.r. wystąpiono z wnioskiem o wydanie pozwolenia na 

budowę.  Okazało się jednak, że  grunt na którym ma być wybudowany szalet jest objęty 

opieką konserwatora zabytków i dlatego też wystąpiono o wydanie opinii.    W dniu 15 lipca 

wszczęto postępowanie, a w dniu 5 sierpnia wydana zostanie decyzja. Po uprawomocnieniu 

decyzji ogłoszony zostanie przetarg na budowę.  

 W sprawie remontu ulicy Szkolnej wyjaśnił, że właściciel działki graniczącej z drogą 

wcześniej nie wyraził zgody na wybudowanie odwodnienia. Jednakże ostatecznie ustalono, że 

wybudowana zostanie studzienka burzowa.  

Radny Andrzej Malec poinformował, że przy budynku liceum są nieprawidłowo osadzone 

studzienki kanału burzowego i podczas intensywnych opadów deszczu woda z nich zalewa 

piwnice budynku szkoły. 

 Odnośnie zapytania radnego Mariusza Zielińskiego dot. odbudowy rowów przy 

drodze Wola Lubecka- Bugaj stwierdził, że są one niszczone przez sprzęt Stadniny Koni w 

Michałowie, a także przez właścicieli gruntów przylegających do drogi.  

 Sołtys wsi Wola Lubecka przypomniał, że pan Wójt obiecał, że rowy zostaną 

odbudowane.  
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Ad.10. Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy pytała, co z rewitalizacja rynku Wodzisławia i kiedy 

rozpoczną się prace.  

 

  Wójt wyjaśnił, że w dniu 2 sierpnia uprawomocnione zostanie pozwolenie na budowę. 

Do tej pory nie wniesiono odwołań. Projektant podzielił zadania i w miesiącu sierpniu 

ogłoszony zostanie przetarg na wykonanie I etapu. Drugi etap będzie realizowany w 

kolejnych latach.  Wartość pierwszego etapu wynosi według kosztorysu 2.600.000zł. Prace 

rozpoczną się po rozstrzygnięciu przetargu. Dodał, że do końca sierpnia musi być podpisana 

umowa z Marszalkiem Województwa. Następnie poinformował, że do końca września b.r. 

złożony zostanie wniosek na odbudowę ulicy Krakowskiej. Zadanie planuje się realizować w 

ramach środków z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych.  

 

 Pan Stanisław Zięba zwrócił uwagę, że w sołectwie Lubcza nie wykonuje się 

remontów dróg. Pytał, dlaczego zmniejszono zakres robót na drodze Lubcza- Janów. 

Zauważył, że są sołectwa  jak np. Zarzecze gdzie wykonano odbudowę drogi prowadzącej 

praktycznie przez pola. 

 Wójt wyjaśnił, że w planach odbudowy dróg gminnych  droga Lubcza Janów- Sadki 

miała być odbudowana na  odcinku o długości 500m. Zdecydowano, że odcinek zostanie 

podzielony po równo tj. po 250m od strony Sadek i 250m od strony Lubczy Janów. Wyjaśnił, 

że droga w Zarzeczu była odbudowana w ramach tzw. schetynówki.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pisma : 

-  Stowarzyszenia Obrona Zwierząt w Jędrzejowie dot. uznania drzewa lipa za pomnik 

przyrody ( kopia pisma stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 - skargę pana Konstantego Maja  przesłaną za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego 

dot. działalności Wójta Gminy ( kopia skargi stanowi załącznik Nr 16 do protokołu).   

Pani Przewodnicząca dodała, że rozstrzygnięcie w/w spraw nastąpi na kolejnej sesji Rady.  

 

Ad.11. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady wypowiadając formułę –„ 

Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą dziewiątą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej 

kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

           Protokolant            Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady Gminy 

   

 / Aleksandra Adamska   /         /  Zofia Jędrzeczyk   /                         /  Iwona Pietras / 

 


